
Slovenský rybársky zväz 

Kontrolná komisia Mestskej organizácie Partizánske 

Správa kontrolnej komisie za rok 2021 

 

 

 Kontrolná činnosť MsO SRZ Partizánske Kontrolná komisia MsO SRZ 
Partizánske v zmysle Stanov SRZ /§17/ a Organizačného poriadku SRZ /§16/ 
vykonala kontrolu hospodárenia za kalendárny rok 2021  nasledovne: 

1. Kontrola činnosti výboru MsOSRZ Partizánske 

 2Kontrola účtovníctva a inventarizácie majetku 

3. Kontrola činnosti rybárskej stráže 

4. Kontrola Brigádnickej činnosti 

5. Kontrola činnosti hlavného hospodára 

6. Kontrola Výdajov cenín, povolení na rybolov, , evidencia odpracovaných 
brigád a výber poplatku za neodpracovanú brigádu , výber poplatku za 
oneskorené odovzdanie prehľadov o úlovkoch do 15.januára. 

 

 KK v zložení Martin Špirko a ing Stanislav Škoda pracovala v počte dvaja 
členovia KK . 

Kontrolná komisia sa stretávala štvrťročne, v súčinnosti jednotlivých členov 
výboru tajomník, hospodár, účtovník a pokladník MsO SRZ Partizánske 
požiadali o  predloženie nimi spracovaných dokladov a  podkladov  
potrebných na vykonanie kontroly. Pri priebežných kontrolách a aj výslednej 
kontrole sa zúčastňovali dvaja členovia kontrolnej komisie.Členovia KK  
konštatovali následné: 

 

1.Kontrola činnosti výboru MOSRZ Partizánske 

členovia KK sa pravidelne zúčastňovali  zasadaní výboru. Žiaľ situácia sa nám 
zmenila a musela sa zmeniť aj forma zasadnutí výboru a to na dištančnú 
formu. Môžem konštatovať, že výbor pracuje v súlade so stanovami SRZ,  čo 



sa napokon odzrkadľuje na stave ekonomickej situácie, spolupráce 
s okolitými MsO a MO  ako aj na  vzhľade našich revírov. Rokovania výboru 
prebiehali demokraticky, každý člen výboru ako aj  členovia komisií dostávali  
minimálne týždeň pred rokovaním výboru Návrh  programu rokovania 
výboru,  ktorý si môžu naštudovať, doplniť či prípadne 
pripomienkovať.Rozhodovanie prebieha prostredníctvom diskusie mailovou 
formou a následného hlasovania. 

Z každého zasadnutia výboru je  spravená zápisnica, ktorá je členom verejne 
dostupná na web  stránke MsOSRZ Partizánke. 

Zlom v činnosti výboru nastal 7.10.2021 , kde došlo k odvolaniu  povereného 
predsedu MsO SRZ Partizánske, 22.10.2021 odvolávanie tajomníka z funkcie 
a následné kooptácie členov výboru ktorí sa v minulosti vzdali funkcií vo 
výbore, t.j poniektorí sa vratili tretí krát za volebné obdobie. Výbor sa od 
tejto doby nestretol hlasovania o jednotlivých návrhoch sa vykonávali 
dištančne cez mail. Hlasovania boli bez nejakej komunikacie, len za, proti,  

 

 

2.Kontrola účtovníctva 

Pri kontrole plnenia rozpočtu,účelnosti a správnosti vynakladania finančných 
prostriedkov,správnosti vedenia účtovnej evidencie a pokladničnej agendy 
konštatujeme nasledovné: 

- finančné prostriedky sú čerpané v súlade s finančným plánom a po schválení 
členmi výboru, 

-vedenie peňažného denníka a porovnanie zostatku na účte a hotovosť je 
v poriadku, 

-vedenie účtovného denníka a zúčtovanie jednotlivých položiek  je v súlade 
s hlavnou knihou, 

-faktúry a ,úplnosť podkladových dokumentov ku faktúram a výpisy z účtu sú 
taktiež v poriadku 

 KK potvrdzuje,že všetok majetok a predmety postupnej spotreby sú riadne 
evidované v evidencii majetku MsO SRZ Partizánske . 



Čo sa týka fyzickej kontroly majetku, kontrola prebehla len v kancelárii , tá 
bola v poriadku, v budovách okolo našich vodných plôch sa kontrola 
nevykonala. 

3.Kontrola činnosti Rybárskej stáže 

-žiaľ zo strany rybárskej stráže nemáme žiadnu spätnú väzbu. U niektorých 
členov rybárske stráže bola zaznamenaná len minimálna – zákonom 
ustanovujúca povinnosť kontroly.  

Členovia RS sa podujali na túto činnosť dobrovoľne a my všetci dúfame že 
budú chrániť náš majetok s vysokým nasadením, napokon je to aj samotná 
spätná väzba od Vás, rybárov, že samotné kontroly sú minimálne ,ba žiadne 

4. Kontrola brigádnickej činnosti 

Brigádnicka činnosť bola žiaľ tiež postihnutá pandémiou a to hlavne čo sa 
týka počtu brigádnikov nakoľko platili určité nariadenia vlády ,ktorých sa 
musela naša MsO držať. 

- ,oznamy o termínoch  brigád na jednotlivých revíroch sú zverejňované na 
web stránke našej organizácie a taktiež na FB stránke,kde sa členovia 
rybárskej obce bezproblémovo dostanú k požadovaným informáciám kedy 
a na ktorom revíri sa organizuje brigáda. 

-taktiež vidíme ako zjavný pokrok vedenie a spracovanie zoznamov 
s členmi,ktorí si brigádu odpracovali,čím sa prakticky vylučuje prípadná 
manipulácia s evidenciou  a následné zaplatenie či nezaplatenie poplatku za 
neodpracovanú brigádu. 

Znovu pripomínam platnosť novej smernice, -kontrola samotnej brigády 
akýmkoľvek členom výboru alebo poverenou osobou- preto je dôležité aby 
ste prišli na brigádu načas. 

 

4.Kontrola činnosti Hlavného a pomocných hospodárov 

- tu môžeme konštatovať,že systém práce na našich revíroch  hlavný 
hospodár  vykonáva v súlade s plánom zarybnenia .Hlavný hospodár  
vykonávakontrolné odlovyna chovných aj lovných revíroch, z ktorých sú 
následne posielané reporty členom výboru aj KK spolu s navrhovanými 
opatreniami na zlepšenie stavu vodného aj rybného hospodárstva na revíroch 
v pôsobnosti našej MsO SRZ. 



 

 Členovia KK sa zúčastnili pri nákupe alebo vysádzaní takmer všetkých násad 
v roku 2021 a môžem konštatovať že násady prišli  s plnou dokumentáciou t.j. 
potvrdenieod  veterinárneho lekára, , dodací list, dodržanie nákupnej ceny  
atd. 

5.Kontrola činnosti výdaja cenín a povolení na rybolov 

Tu bola situácia trochu zložitejšiaa to hneď zo začiatku. MsO sa musela učiť 
pracovať s novým prenajatým sýstémomRYBOSIEť,lebo pôvodný bol 
zablokovaný jeho tvorcom ing.Belisom ohradzujúc sa autorskými právami. Tu 
musím podotknúť,  KK je názoru a  niekoľko krát sa o tom zmienila , že IS 
rybár  považuje za majetok MsO SRZ Partizánske nakoľko ingBelisdostal 
v roku 2020 za odvedenú prácu finančnú odmenu a v návrhu odmien bolo 
jasne napísané za čo tú odmenu dostal . Patrí tam aj audiovizuálne dielo- 
školenie nových členov. 

Ďalej k ceninám. 

KK konštatuje že: 

Evidencia bola prehľadná, jednoduchá ,presna 

KK riešila  podnety od jedného nášho člena ktorý poslal podnet na KK srz rada 
, tá následne podstúpila podnet na KK MsO Partizánske.  

Jednalo sa o podnet p.ingBelisa na vybor a na povereneho predsedu MsO 
Partizánske, jednalo sa o používanie audiovizuálneho diela- školenie nových 
členov. 

Protokol o výsledku kontroly bol poslaný KK srz rada a výboru MsO 
Partizánske.  

Do dnešného dňa sa k protokolu nikto z výboru nevyjadril. 

Dovoľte na záver: 

Výboru ,ktorý bude dnes zvolený prajem veľa síl  a veľa elánu do práce. Treba 
si uvedomiť ,že len spoločnou prácou, demokratickým rozhodovaním a 
rešpektovaním sa navzájom je možné dosiahnuť spoločne stanovené ciele. 

Ďakujem za pozornosť. 

 



KK MsO SRZ Partizánske. 

Špirko Martin                                                                                               ing. 
Stanislav Škoda 

................................................                                                                 

................................................ 


